

ASSEMBLEA GENERAL ORDINÀRIA FEV

29 de octubre de 2023

LLOC	Col·legi La Salle, Paterna, (Horta Nord)		
DATA	29 d'octubre de 2023	HORA	10:18 - 14:23
SECRETARIA	Arnau Folgado Arenas	TIPUS ACTA	Assemblea FEV

Assistència

Amb veu i vot:. 155 persones acreditades

Junta Directiva FEV:

- Susanna Feliu (Presidència)
- Clara Devane (Vicepresidència)
- Miguel Cebolla (Tresoreria)
- Arnau Folgado (Secretaria)
- Elena Galarza (Escola Lluerna)
- Miriam Ibáñez (Escola Lluerna)
- Salvador Palomares (Consiliari)
- Paula Lapeña (Comunicació)
- Àngela Capdevila (4Vents)
- Ignacio Manuel Gonzalez (Equips d'Acció)
- Albert Sabater (Animació Pedagògica)
- Carla Gans (Presidenta MEV)
- Pilar Castro (Presidenta SdA)

Junta Directiva de SdA: Almudena, Juan Carlos

Junta Directiva del MEV: Alejandro Martínez

Amb veu però sense vot: 2 +3 convidats

Assistents 31 agrupaments, 12 de la Junta Directiva de la FEV i 3 persones de juntes directives:

AE Alborxí
AE Àguilas
AE Alcalans
AE Els Àngels
AE Argila
AE Azahar
AE Brownie
AE Granerers
AE Hiawatha
AE Kairós
AE Kenya

AE Kipling
AE l'Om
AE El Millars
AE Marquesat
AE Nou Foc
AE Nyeri
AE VIII Calasanz
AE Osyris
AE Pau
AE Pelícanos-Cóndor

AE Pas de Pi
AE La Safor
AE Sicania
AE Santa Marta
AE Seeonee MEV
AE Valldigna
AE Villalonga
AE Wig Wam
AE Xaloc
AE X El Pilar

Ordre del dia proposat

Oració

1. Constitució de l'assemblea i elecció de la persona moderadora
 2. Ordre del dia
 3. Acta anterior
 4. Informe de gestió
 5. Nova pàgina web
 6. Votació nova responsable pedagògica de l'Escola Lluerna
- DESCANS
7. Proclamació de la vacant al càrrec RP de l'Escola Lluerna
 8. Ajudes FEV 2023 i 2024
 9. Ajuda a projectes de cooperació 1% FEV
 10. Conveni amb la Tenda l'Aventura
 11. Conveni amb la Fundació Scout Sant Jordi
 12. Pressupost FEV del 2024
 13. Equip de revisió del Programa de Joves
 14. Informació diversa
 15. Precs i preguntes

Acta

A les 10:18, en segona convocatòria, comença l'Assemblea General, amb els assistents i l'ordre del dia estipulats a l'inici del present document.

Benvinguda

Susanna (Presidència) dona la benvinguda i agraeix l'assistència a totes les participants.

1. Constitució de l'assemblea i elecció de la persona moderadora

Arnau (Secretaria) explica les normes de l'assemblea:

1. Totes les persones assistents que pertanyen a un agrupament, equip associatiu o junta directiva tenen dret a vot. El vot en aquesta assemblea és indelegable.
2. L'Assemblea FEV és tancada. Les persones assistents que arriben una vegada haja començat, per a poder exercir els seus drets de veu i vot, han d'estar acreditades prèviament.
3. Els debats de l'Assemblea FEV seguiran la planificació establerta en l'Ordre del dia fixat i aprovat. No podran ser sotmesos a votació temes que no es troben inclosos en l'Ordre del dia.
4. S'obrirà un primer torn de paraula per a resoldre dubtes del punt en qüestió que s'estiga tractant. S'obrirà un segon torn de paraula només per a solucionar dubtes que hagen pogut quedar amb el primer torn de paraula. No es poden iniciar temes

que no s'hagen tractat en el primer torn de paraula. Només en cas excepcional, i per a aclarir dubtes, s'obrirà un tercer torn de paraula.

5. Els tipus de votació existents són: A favor, en contra, en blanc. També existeix el dret d'abstenció que no es comptabilitzarà per als càlculs de les majories necessàries. Els vots nuls tampoc es comptabilitzaran.
6. Una vegada conclòs el debat i votació dels punts de l'Ordre del dia, s'obrirà un punt de precs i preguntes, que han de fer referència a temes no tractats en l'Ordre del dia.
7. S'ha enviat tot el contingut prèviament explicat, amb l'objectiu de facilitar la transparència i la participació.

Es recorda que l'Assemblea és un espai de debat i participació, un espai de totes i per a totes i un lloc de construcció i aprenentatge. S'intentarà fer l'Assemblea tan didàctica com siga possible i es convida a la gent que hi participa per primera vegada que pregunten a les persones que els acompanyen o directament intervinguen als debats.

Es proposa com a moderador, si cap persona hi objecta, a Sergio Huerta de l'Agrupament Escolta Alborxí - La Salle.

2. Lectura i aprovació, si escau, de l'ordre del dia

Arnau (Secretaria) presenta l'ordre del dia que es va enviar amb la convocatòria.

S'obre primer torn de paraula que es tanca sense cap aportació.

S'aprova l'ordre del dia per assentiment.

3. Lectura i aprovació, si escau, de l'acta anterior

Arnau (Secretaria) presenta l'acta de l'Assemblea General Ordinària que va tindre lloc el 14 de maig de 2023 a el Campello. Es llegeix la primera i última frase de cada full.

S'obre torn de paraula que es tanca sense cap aportació.

S'aprova per assentiment.

4. Informe de gestió

- Susanna i Clara (Presidència):
 - Coordinació de l'organització interna de la junta.
 - Reunions de seguiment amb la secretaria tècnica.
 - Contacte i coordinació amb les presidències de les tres associacions.
 - Gestió de casos de la comissió d'entorn segur, creació d'un nou protocol i organització de la propera formació.
 - Assistència a la formació Caminho Seguro (Entorn segur) MSC
 - Representació interna i externa (MSC, CVJ, 4 vents, activitats associatives, FSSJ...)
 - Seguiment situació econòmica SDA
- Miquel (Tresoreria):
 - Elaboració pressupost 2024.

- Seguiment i pagament Ajudes FEV.
- Treball millores de DUROC.
- Elaboració conveni tenda l'Aventura.
- Elaboració conveni FSSJ.
- Revisió Ajudes FEV 2024.
- Revisió bases 1%.
- Disseny pla formatiu tresoreria i DUROC.
- Pagament transferències, quotes i nòmines.
- Coordinació reunió tresoreries associatives.
- Seguiment situació econòmica SdA.
- Seguiment manteniment evolutiu DUROC.
- Arnau (Secretaria):
 - Realització i supervisió de les convocatòries d'assemblees i consells
 - Redacció de les actes dels Consells i Assemblees
 - Seguiment i suport a l'oficina i al personal tècnic.
 - Signar tota mena de documents.
 - Treball millores Cudú.
 - Recerca i solució de dubtes legals en conjunt amb la secretaria tècnica.
 - Suport conveni amb l'Aventura
 - Representació
 - Suport a Secretaries associatives.
- Paula (Comunicació):
 - Maquetació de documents i presentacions.
 - Disseny i maquetació de post i històries per a instagram.
 - Gestió per a la creació de la nova pàgina web
 - Gestió i aprovació nova agenda.
 - Disseny llibreta i cartolines votació.
- Miriam (Escola Lluerna):
 - Correcció de memòries (28)
 - Curs d'aigües amb 37 participants i manipulador d'aliments amb 55 participants
 - Tancament de correcció del MAT 22-23 2.0, a l'espera de les memòries.
 - Pràctiques de ADF intern amb 13 participants
 - TUFO 23-24 amb 7 participants
 - MAT 23-24 amb 30 participants
 - Preparació:
 - Curs específic de Branques 23-24
 - Curs d'aigües i manipulador d'aliments
 - Primers auxilis
 - Seguretat en muntanya
 - Assemblea de gestió del Claustre
 - Assemblea de treball i gestió del Claustre.
- Àngela (Vocalia 4 Vents):

- Preparació i acollida del Consell presencial de fi de ronda del curs 22-23.
- Assistència al consell presencial d'inici de curs a Mallorca.
- Acompanyament a Guies de València en el seu any de prova.
- Assistència als Consells mensuals del Consell de 4 Vents.
- Preparació del curs 23-24 i dels projectes de l'any dins de 4 vents.
- **Albert (Animació pedagògica):**
 - Recolzament a l'escola Lluerna en la revisió dels cursos de branques
 - Revisió i organització interna del càrrec per definir (amb la Junta) les distintes competències associatives-federatives i l'organització interna
 - Creació del grup de comunicació Equip Alba (conjunt de tota l'Animació pedagògica federativa)
 - Creació de la Patrulla Bous - Revisió PdJ
 - Treball en la inclusió d'elements de pedagogia assembleària en els entorns de participació federatius.
- **Nacho (Equips d'Acció):**
 - Creació de documents per a l'avaluació i el seguiment dels equips
 - Presentació de sol·licitud d'ajudes a caixa popular
 - Acompanyament general als equips
- **Carla (Presidència MEV):**
 - Curs entorn segur obligatori per a tots els agrupaments
 - Important enviar tota la documentació
 - Activitats associatives: llum de la pau, festival de la cançó i Sant Jordi
 - Repartiment agrupaments persones equip
- **Pilar (Presidència SdA):**
 - Activitats associatives: Sant Jordi, Festival de la cançó, trobada de scouts, Inters, Mesas pedagògiques...
 - Col·laboració amb l'equip FEV en el desenvolupament del programa Empelt.
 - Creació d'un comitè per a la modificació dels Estatuts i RRI.
 - Assistència trobada 4Vents, i Camino Seguro de MSC.
 - Seguiment i gestió de la situació econòmica de SdA.
 - Contacte i col·laboració amb el CJA.
- **Arnau (Secretaria) en nom de Vicent (Gerència):**
 - Tramitació de les ajudes públiques: Participació, Voluntariat, Foment del Valencià, IRPF i Valors.
 - Gestió de les Ajudes FEV 2023.
 - Tràmits amb l'assegurança per al suport dels parts d'accidents dels campaments d'estiu
 - Gestió d'assegurances internacionals.
 - Gestió de la cessió de: material als agrupaments, seu FEV i fotocòpies.
 - Formació i protocol assetjament laboral.
 - Gestió de les sol·licituds d'ajudes a les associacions 2023.

- Suport a la tresoreria: seguiment del pressupost executat, utilització del Duroc i les seues millores i preparació documentació per a les assemblees.
- Suport a la secretaria: convocatòries assemblees i certificats.
- Atenció telefònica als agrupaments escoltes.

Torns de paraula.

S'obre el primer torn de paraula. Es tanca sense cap intervenció.

Es procedeix a realitzar la votació de l'informe de gestió.

Vots a favor: 138

Vots en contra: 0

Vots en blanc: 1

S'aprova amb 138 vots a favor.

5. Nova pàgina web

Paula (Comunicació) Presenta a Nacho Chambó, responsable de la nova pàgina web.

Nacho presenta davant l'assemblea la nova pàgina web i totes les seues funcionalitats, com el buscador de recursos i l'apartat de transparència.

Torns de paraula.

S'obre el primer torn de paraula.

Lluís (AE L'Om): Informa d'un error en la traducció a l'anglès a la pàgina web.

6. Votació nova responsable pedagògica de l'Escola Lluerna

S'explica la situació de la dimissió d'Elena com a responsable pedagògica per raons personals i que, per tant, quedava vacant el lloc.

Es procedeix a la presentació de les candidatures, en aquest cas només n'hi ha una, la de Pablo Rubio (AE Osyris) que presenta la seua candidatura.

S'obre el primer torn de Paraula:

Javi (AE X el Pilar): Pregunta quina és la funció del càrrec.

Tal com marquen els estatuts, es procedeix a fer una votació secreta i s'aprofita el moment per a fer un recès a les 11:25

DESCANS

A les 11:55 es reanuda l'assemblea i Doro fa l'Oració

7. Proclamació de la vacant

Recompte de vots:

Nuls: 5

A favor: 124

En contra: 11

En blanc: 13

Amb 124 vots a favor s'aprova la candidatura de Pablo com a Responsable Pedagògic de l'escola lluerna.

S'obre el primer torn de paraula:

Miriam (Directora Escola Lluerna): Agraeix a Elena tots els seus anys i el seu treball dins de l'escola.

8. Ajudes FEV 2023 i 2024

Miquel (Tresoreria) comença amb l'informe de les ajudes FEV 2023:

Total presentats:	41 projectes	
Justificacions a la primera:	22	54%
Justificacions subsanades:	17	41%
Justificacions fora de termini:	2	5%

Principals incidències:

- Aportació de despeses no justificables.
- Factures a nom de l'associació.
- Incompliment de terminis.
- Memòries justificatives no adaptades a les bases

A més es presenta una taula on es veu l'ús que fan del DUROC els 26 agrupaments que s'han presentat a les ajudes:

ÚS DUROC			
Adequat	9		
No adequat	17	Poc ús	8
		Ús nul	9

Tenint en compte que els 17 agrupaments que no feien un ús adequat van firmar un compromís de gastar-lo, Miquel llança la pregunta de quants agrupaments pensa l'assemblea que han complit el seu compromís.

Finalment, es desvetlla que només 2 agrupaments han complit amb la seua paraula, i es fa una xicoteta reflexió sobre aquest fet.

Continua amb la presentació de les bases de les Ajudes FEV 2024, que han canviat prou respecte a l'any anterior, intentant adequar-les a les necessitats i les aportacions dels agrupaments:

■ Bases ajudes pròpies FEV 2024.pdf

S'obre el primer torn de paraula.

Itziar (AE Kenia): Indica que als agrupaments no els arriba la rúbrica amb les puntuacions que han obtés en cada punt i que així no poden millorar ni saber en qué han fallat per a l'any vinent. Proposa que es faça com als concursos públics, on s'indica la puntuació de cadascun dels punts.

Miquel: Era una idea que ja tenia l'equip, i es manaran les puntuacions.

Alicia (AE Villalonga): Pregunta que si s'han de pujar les factures al DUROC i també s'han d'adjuntar a l'ajuda, que si s'ha de fer les dues voltes.

Miquel: Sí, s'han d'afegir a DUROC i després manar a la seu les específiques de l'ajuda.

Sergio (AE Seeonee MEV): El mateix que deia Itziar.

Lorena (AE Marquesat): Pregunta que si les activitats realitzades l'any 2023 podrien ser justificables en la convocatòria de 2024.

Miquel: No, només podran ser de l'any natural 2024.

S'obre el segon torn de paraula.

Guillermo (Sicània): Vol saber si es compra un article a Amazon i no té factura, que ha de fer.

Miquel: Es pot demanar una factura a Amazon, però no es pot per a tots els articles.


Vots a favor: 128

Vots en contra: 4

Vots en blanc: 8

9. Ajuda a projectes de cooperació 1%

S'explica el que és el projecte de l'1%. Les bases són les mateixes que les de l'any passat.

 Bases 1% cooperació.val.pdf

S'obre el primer torn de paraula. Es tanca sense cap aportació.

10. Conveni amb la Tenda l'Aventura

Miquel explica que, dona't els canvis que s'han fet a les ajudes FEV, el material de muntanya i la uniformitat ja no són subvencionables, per tant, s'ha fet un conveni amb la tenda l'Aventura perquè les famílies i educadors tinguin descomptes.

Resum del conveni:

- Pagament per part de la FEV de 5€ de cada camisa scout que compre un agrupament escolta o persona associada a la FEV. El límit anual es fixa en 3.000,00€.
- 10% de descompte en qualsevol equipament de muntanya de xiquet o xiqueta per a tots els educands de la FEV.
- Tendes a preu de cost+IVA per als agrupaments que participen d'una comanda conjunta de la FEV a febrer.
- Descompte del 15% durant tot l'any per a tot el kraal de la FEV.

S'obre el primer torn de paraula:

Rafa (AE l'Om): Vol saber com justificar davant la tenda que són part del kraal.

Miquel: Es passarà trimestralment un document a la tenda amb les dades de les persones que estan inscrites a CUDU. La tenda ha signat un document de protecció de dades.

Iago (AE Villalonga): La mateixa pregunta

Clara (AE VIII de Calasanz): La mateixa pregunta

Álvaro (AE Osyris): La mateixa pregunta i si comité també pot fer ús dels descomptes.

S'obre el segon torn de paraula:

Itziar (AE Kenya): Volíen saber com aplicar aquests descomptes a les compres online.

Miquel: Recomanem manar un correu després de fer la comanda indicant el número de comanda i quin agrupament o persona la fa, perquè es puga aplicar aquest descompte.

Sergio (AE Seeonee): Pregunta si els descomptes també s'aplicarien a coses com reparacions de tendes.

Miquel: Només es repararan les tendes comprades a l'aventura i es preguntarà si el descompte entra també a les reparacions.

Valentina (AE Nyeri): El mateix que Itziar

Jaume (AE Osyris): Pregunta si aleshores la tenda tindrà un llistat amb tots els xiquets i xiquetes de la FEV.

Rubén (AE Sicània): Saber si comité entraria al descompte del 15% o del 10%. I també si entrarien les compres fetes abans de la firma del conveni.

Miquel: Aquest conveni només és efectiu a partir de l'any 2024 i el comité tindrà un descompte del 15%

Artur (AE Osyris): Vol saber quina és la relació que hi ha amb la tenda, perquè, segons ell, podria ser que la tenda pujara els peus el mateix percentatge del descompte i que realment aquest no fora efectiu.

Miquel: Al conveni hi ha una clàusula on indica que qualsevol pujada de preus en els productes que tenen descompte ha de ser informada a la FEV.

11. Conveni amb la Fundació Scout Sant Jordi

Miquel explica el conveni al que s'ha arribat amb la FSSJ per a l'ús de les zones de campament:

- La FEV es compromet al pagament de 180 € (més el 10% de IVA), de cada factura, dels agrupaments escolta que formen part de la FEV.
- Si la factura és inferior a 180€ (més 10% IVA), la FEV es fa càrrec de la totalitat.
- El límit es fixa en 5.000,00€ anuals.

S'obre el primer torn de paraula:

Alicia (AE Villalonga): El seu agrupament ja ha demanat una de les zones per a 2024 i volen saber si podran fer ús del descompte i volen que es torne a explicar lo de que es farà un descompte de 180€ de cada factura

Jorge (AE Nou Foc): La mateixa pregunta.

Sergio (AE Pelícanos-Condor): La mateixa pregunta.

Miquel: Torna a recordar que els convenis són per a 2024. No havíem contemplat que a data de hui alguns agrupaments ja podien haver reservat i pagat les zones, per tant s'estudiarà cada cas per veure com es pot aplicar. I aclarar que es descomptaran 180€ de cada reserva de zona.

Sobre el segon torn de paraula. Es tanca sense cap aportació.

12. Pressupost FEV 2024

Miquel explica per damunt el pressupost de 2024, senyalitzant les partides de les subvencions mencionades als punts anteriors

 PRESSUPOST FEV 2024.pdf

S'obre el primer torn de paraula:

Sergio (AE Seeonee):Pregunta quants estalvis té la FEV en total i també que si hi ha, o es públic el pressupost propi de l'escola lluerna, per saber la despesa del MAT, DAT, branques...

Miquel: La FEV té al voltant d'uns 80.000€ estalviats, el que suposaria un 30% aproximadament del pressupost anual. Respecte al pressupost de Lluerna és una cosa interna.

Miriam (Directora de l'Escola Lluerna): El pressupost de l'escola part de la partida que dedica la FEV i no està preparat per a presentar-lo a l'assemblea perquè no es sol demanar. De totes maneres, s'explica que l'aportació de les participants és inferior a la despesa total del curs i que la resta el posa directament la FEV.

Miquel: en total la despesa anual de l'escola és d'al voltant uns 21.500€, i els ingressos serien d'al voltant d'uns 6.000€ de les participants i els altres 15.500€ els posaria la FEV

S'obre el segon torn de paraula. Es tanca sense cap aportació

Es procedeix a fer la votació del pressupost:

Vots a favor: 133

Vots en contra: 0

Vots en blanc: 2

S'aprova amb 133 vots a favor.

13. Equip de revisió del PdJ

Albert (Animació Pedagògica) fa una breu explicació a l'assemblea de que és el PdJ, en quin any es va fer (2007) i com ha canviat la societat i la psicologia fins ara.

La idea és fer un grup de treball format tant per persones voluntàries com per professionals, per a revisar i si escau, modificar i afegir les parts per a que siguen més adients als nostres temps i les nostres necessitats actuals.

S'obrirà un procés obert per a qui vulga participar es puga apuntar.

A més s'obrirà altre equip per a la gestió d'un fòrum ruta, que està obert a les necessitats i les idees de les participants.

S'obre el primer torn de paraula.

Sergio (AE Seeonee): Pregunta si, a banda de les persones voluntàries de kraal, si també està contemplat escoltar als infants i als joves, ja que també tenen dret a tindre un espai per a opinar.

Albert: S'havia comentat la idea, però no es té una idea clara de com fer-ho. S'agafa la idea i es tindrà en compte per al grup de treball.

S'obre el segon torn de paraula. Es tanca sense cap aportació.

14. Informació diversa

4 Vents

Àngela: Presenta el projecte Rebombori de 4 Vents, on els agrupaments dels diferents territoris poden col·laborar per a fer activitats, acampades, campaments, etc.

FSSJ

Rafa (Secretari FSSJ): Fa una breu explicació del que és la FSSJ i qui són.

També conta les diferents zones de campament que té la fundació, Casa Oràa i la Moreria i que a més està en projecte una tercera zona a Picassent, l'Almut. On s'estan fent diferents treballs d'adequació.

A més recorda el conveni al que s'ha arribat amb la FEV i que ja s'ha comentat anteriorment.

Finalment, ens recorda que el dia 10 de febrer es farà entrega del premi Sant Jordi.

Escola Lluerna

Es projecta un vídeo on és paròdia el llançament d'un coet espacial amb els objectius que té l'escola per a aquest any, com renovar el claustre i fer un nou curs de DAT.

Pablo explica quina és la situació actual de l'escola i explica un poc més en profunditat el que ja es veu al vídeo. El DAT es va a reformular i es van a canviar pràcticament tot el curs, per al que es van a fer 3 assemblees de treball on tot el claustre es reunirà per a fer-ho possible.

Es comenta de quines branques es va a fer curs: colònia, estol, unitat i expedició. El curs de ruta no es fa per falta de recursos però s'intentarà que isca en la següent ronda.

A més es comenta quin serà l'itinerari complementari i les dates dels diferents cursos:

- Manipulació d'aliments i aigües (12 dec i 27 maig)
- Primers auxilis (10 març)
- Seguretat en la muntanya (26 maig)

Events internacionals

Nacho fa un resum dels pròxims events internacionals als que poden participar totes les associades.

JamScout: Estiu 2024. Campament d'estiu d'MSC

Roverway: Estiu 2024. Campament europeu rutes.

MOOT: Estiu 2025. Trobada mundial de rutes a Portugal.

Jamboree: Estiu 2027. Trobada mundial a Polònia.

Ulfjótsvant: Crida al voluntariat per al centre internacional scout d'Islàndia.

Equips d'acció

Lucia, Sergio i Clara formen part de l'equip d'expansió i ens parlen del seu projecte per a analitzar la situació psicosocial dels kraals. A través del formulari que van fer han extret una sèrie de necessitats: Coherència respecte a les etapes, compromís i responsabilitat, capacitat per a gestionar les discrepàncies, resistència als canvis, falta de coneixement del mètode escolta.

A més es projecta un número de telèfon per a que les persones o agrupaments que es sentisquen identificades amb aquestes necessitats es pugui posar en contacte amb ells, per a poder treballar en grups de treball.

Nacho, en representació de l'equip d'acció social, explica el projecte en el que estan treballant que tracta sobre la sostenibilitat en l'escoltisme. Aquest projecte durarà d'octubre a febrer. S'explica tot a un video publicat a l'instagram.

Es van a preparar ajudes i propostes pedagògiques per a que les treballen els agrupaments.

Formacions DUROC i tresoreria

Dates formacions DUROC:

- 28 de gener → Zona Sud
- 12 de maig → Zona Nord

Dates formacions tresoreria:

- 10 de desembre → Alacant
- Formació en la gestió de la tresoreria d'un agrupament.

Formació entorn segur

Clara recorda que es pot descarregar el protocol d'entorn segur, que ja està penjat al web.

Es va a fer una formació sobre entorn segur i el protocol el dia 12 de novembre al col·legi Mare de Déu de l'Olivar a Alaquàs. La formació serà impartida per una psicòloga experta.

la idea és fer altra en febrer o maig tant en Castelló com el Alacant.

S'obre el primer torn de paraula.

Claudia (AE Nou Foc): Van preguntar per si les rutes del seu agrupament podien anar a la formació d'entorn segur i en primera instància se'ls va dir que sí, però no saben si també poden anar els menors d'edat.

Carla: És un curs obert i hi poden anar totes. La idea és resoldre un cas fictici.

Pau (AE Pau): Volen saber si hi ha data límit per a inscriure's a l'itinerari complementari.

Pablo: Ara mateix no poden donar una data exacta, però serà uns 15/20 dies abans del curs.

Vanessa (AE Els Àngels): Van traure dos idees del "encuentro ruta nacional", que si es podia fer una taula redona de rutes per a parlar de la metodologia, donat que fa temps que no ix el curs a l'escola.

Volen avisar als altres agrupaments de certs detalls de la metodologia del JamScout, ja que elles volien participar i finalment no ho faran per aquesta raó. Per exemple s'anaven a gastar polseres "de festival" per a que els xiquets i xiquetes pogueren carregar diners i comprar diferents articles o menjar.

Miriam: L'escola té la idea de fer una "mini-formació".

Rafa (FSSJ): Vol aclarir la relació que té la tenda l'Aventura amb la FEV i la fundació. Assenyalar que la propietària ha sigut scout i els seus fills també ho són, i per tant no és aliena a nosaltres.

Arnau: Afig que la FSSJ té un una participació d'un 20% a la tenda.

Jaume (Osyris): No té clar quina és la tasca de l'equip d'expansió, li sembla similar al que solia ser el CreEquip.

També que si està pensat fer algun dossier amb recursos per a treballar l'entorn segur.

Clara: La formació tindrà una part pràctica que no es podrà transcriure.

Nacho: L'equip d'expansió va sorgir amb la necessitat de generar un creixement sostengut en el temps al País Valencià. La primera idea va ser la creació de nous agrupaments, però van vore que en la situació actual era més adient reforçar als agrupaments existents que buscar un creixement. Es va començar treballant amb el CreEquip, però al dimitir aquesta persona, l'equip va continuar treballant.

Eva (AE Alborxí): En relació amb la revisió del PdJ, al seu agrupament han reflexionat sobre l'augment de casos de xiquetes amb necessitats especials i no saben si açò es podria reflexar al document.

A més vol saber si hi haurà DAT al 2025.

Albert: Ara mateix el PdJ no recull res sobre aquest tema. S'estudiarà com es pot incloure de la mà de persones expertes en la matèria.

Pablo: Si tot va bé en 2025 s'oferirà el curs de DAT.

Alicia (AE Villalonga): Volen saber si algú fa branques enguany pot convalidar-les l'any vinent, i que si el preu de branques es descomptaria del preu total del MAT.

Pablo: Si, es poden convalidar. I no, si es fan per separat es paguen els dos preus sencers, però es podria fer un altre curs de branques, d'una branca diferent.

S'obre el segon torn de paraula.

Claudia (AE Nou Foc): Comenta que si que els interessa que les rutes participen al curs d'entorn segur, perquè són persones que podrien detectar un possible cas.

També han estat mirant el preu del Roverway i pregunten si disposem d'alguna ajuda, ja que és molt elevat.

Miquel: No tenim cap ajuda per a events internacionals.

Nacho(Equips d'acció): Per contestar al comentari de Vanesa sobre el JamScout. En unes setmanes hi haurà una assemblea de MSC, a la que podem traslladar el que ens està comentant.

Clara(Vicepresidència): Rectifica l'informació donada al punt del curs d'entorn segur, que el lloc és Mare de Déu de l'Olivar II.

S'obre el tercer torn de paraula. Es tanca.

15. Precs i preguntes

S'obre el primer torn de paraula

Sergio (AE Alborxí): Vol agrair a la FEV, al MEV i als agrupaments pels seus missatges de suport per el scouter que va faltar, i en especial al MEV, pel minut de silenci que va fer a la seua assemblea i va manar una corona de flors.

Artur (AE Osyris): Vol proposar afegir als recursos de la web alguns textos sobre el marc simbòlic de les diferents branques.

Albert: No està clar si a nivell legal es poden pujar fragments d'aquests textos a la web.

Claudia (Nou Foc): Vol comentar, donat que Lluerna no va a traure curs de DAT enguany, que han trobar una empresa d'animació (Mono Alegre) que fa cursos de DAT sota demanda per a mínim 15 persones, per si es ajunten varies persones.

Susanna: Agraeix la informació.

Sergio (AE Seeonee): Al seu agrupament han tingut problemes d'emmagatzematge al Drive. Volen saber si es pot gestionar algún compte desde el MEV o la FEV.

Arnau: La FEV té un compte Business, que és el que es gasta per a ús laboral i de les voluntàries tant de la junta com de l'escola. Estudiarem quins són els requisits per a un compte business, ja que si es fera des de la FEV, la persona tècnica serial encarregada d'obrir i gestionar els comptes, amb la consegüent càrrega de faena que suposaria. Tampoc se sap si hi ha un límit d'usuaris que es poden obrir.

S'obre el segon torn de paraula.



Artur (AE Osyris): Diu que per això deia de no pujar tot el “Llibre de la Selva”, però que si es podrien pujar els fragments més importants.

Albert: S’investigarà que es pot fer. A més vol agrair a la gent que ha participat en totes les propostes d’Animació Pedagògica.

Susanna i Clara (Presidència i Vicepresidència): Agreixen a totes la participació i l’assistència a l’assemblea i a l’AE Alborxí per l’acollida.

A les 14:23 es dona per finalitzada l’Assemblea.